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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond,  
 
Afgelopen maanden is uw college intensief in gesprek met de gemeenteraad over kunstgrasvelden in 
Helmond, meer specifiek over de infill daarvoor. In mei zal de gemeenteraad een besluit gaan nemen met 
betrekking tot dit dossier. Wethouder van Dijk heeft toegezegd tijdens de begrotingsbehandeling in 
afwachting van een raadsbesluit geen nieuwe kunstgrasvelden aan te leggen. Ook tijdens de 
voortgangspresentatie over het project De Braak werd dit bevestigd. Wij lazen dan ook met verbazing de 
aankondiging van een inloopbijeenkomst over De Braak, waarin onder andere staat dat er in april twee 
nieuwe kunstgrasvelden worden aangelegd. 
Onze vragen: 

1. Worden er in april inderdaad twee nieuwe kunstgrasvelden aangelegd op De Braak of betreft dit 
foutieve informatie?  

2. Als er nieuwe kunstgrasvelden worden aangelegd, wat voor velden (type infill) worden dit dan?  
 
Groeten, 
Namens de PvdA Helmond  
Nathalie Peijs 
 
 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief delen wij u het volgende mee: 
 

1. Worden er in april inderdaad twee nieuwe kunstgrasvelden aangelegd op De Braak of betreft dit 
foutieve informatie?  
Eind april wordt er inderdaad gestart met de voorbereidende werkzaamheden ten behoeve van de 
aanleg van de 2 kunstgrasvelden op SBC de Braak.  

2. Als er nieuwe kunstgrasvelden worden aangelegd, wat voor velden (type infill) worden dit dan?  
Zoals toegezegd krijgt uw raad in mei het raadsvoorstel met scenario’s om te besluiten. Afhankelijk 
van het raadsbesluit wordt de verdere uitwerking gedaan en is pas duidelijk op welke manier we 
verder gaan met de kunstgrasvelden. In het contract met de aannemer is opgenomen dat over het 
type infill pas na besluitvorming in uw raad een keuze wordt gemaakt.  

 
Burgemeester en wethouders van Helmond  
de burgemeester     de secretaris  
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel  mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


